



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
301983943	Dropbox	9, 38, 42	16-03-2012	Chan Ching Yat 8G, Belvedere Heights, 361-367 Prince Edward Road, Kowloon Hong Kong	Chan Ching Yat 8G Belvedere Heights 361- 367 Prince Edward Road Kowloon Hong Kong
301991980	FREE	32	23-03-2012	HONG KONG BRIGHT EMPEROR INTERNATIONAL INVESTMENT LIMITED Room 1505, 15/F, Yu Soon Boon Building, 107- 111 Des Voeux Road Central, HONG KONG	Wilkinson & Grist 6th Floor, Prince's Building, Chater Road, Central, HONG KONG

302030985	(a)  KOURAKUEN 43 (b)  KOURAKUEN	04-05-2012	Kabushiki Gaisha Kourakuen (Kourakuen Corporation) 1-1, AZA- KAWAKUBO, TAMURA-MACHI- KANAYA, KORIYAMA-SHI, FUKUSHIMA 963- 0725, JAPAN	China Patent Agent (H.K.) Ltd. 22/F, Great Eagle Centre, 23 Harbour Road, Wanchai, HONG KONG
302143728	 18	20-07-2012	吳華堅及吳光堅以 鴻俊實業公司之名 營業 香港 新界葵涌葵 豐街 1-15 號 盈業 大廈 11 樓 1116- 1118 室	鴻俊實業公司 香港 新界葵涌葵豐街 1-15 號 盈業大廈 11 樓 B 座 1116- 1118 室